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Betreft: Schriftelijke vragen ex artikel 40 RvO inzake het verder terugdringen van vuurwerkoverlast 

Geachte heer Kardol, 

In uw brief van 9 april jl. heeft u vragen gesteld over het verder terugdringen van vuurwerkoverlast. 
Onderstaand leest u onze reactie op de door u gestelde vragen. 

1. Is het college op de hoogte van de uitkomsten van de discussie die in Rotterdam is 
gevoerd over dit onderwerp? 
Ja, hiervan zijn wij op de hoogte. Rotterdam wijst zogenaamde vuurwerkzones aan. Dit houdt in 
dat het alleen nog toegestaan is om in deze zones vuurwerk af te steken. Daarnaast zijn er 
diverse moties en amendementen aangenomen, m.b.t. inspraak en participatie en het sluiten 
van een regionaal vuurwerkakkoord over dit onderwerp. 

2. Deelt het college mijn mening dat het van belang is mee te werken aan een regionaal 
vuurwerkakkoord met meerdere gemeenten, vuurwerkondernemers, (oog)artsen, 
veiligheidsdiensten en het Openbaar Ministerie, en hier zelf ook werk van te maken? 
In de aangenomen motie wordt het Rotterdamse college opgedragen te informeren bij 
buurgemeenten waaronder Ridderkerk of zij mogelijk geïnteresseerd zijn om een regionaal 
vuurwerkakkoord af te sluiten. Indien dit het geval is, zullen wij hierbij aansluiten. 

3. Deelt het college mijn mening dat, er net als in Rotterdam, ook in Ridderkerk een 
vuurwerkverbod rond gevoelige gebieden zoals verzorgingshuizen, parken, 
kinderboerderij(en) en dierenasiel(s) zou moet komen? 
Uit navraag bij de verzorgingstehuizen afgelopen jaarwisseling is gebleken dat zij niet of 
nauwelijks overlast van vuurwerk ervaren tijdens de jaarwisseling. Als wij signalen ontvangen van 
bovengenoemde instanties zullen wij hier verder op acteren. 
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4. Hoe kijkt het college aan tegen het Rotterdamse idee om bewoners die in hun wijk een 
vuurwerkverbod willen te laten meebeslissen? En hiervoor het wijkoverleg te gebruiken 
om de wensen van bewoners te raadplegen als het gaat om vuurwerk in hun gebied? En 
daarnaast politie, brandweer en de Milieudienst Rijnmond advies te laten geven over de 
aan te wijzen vuurwerkzones? 
Dit gebeurt al door de wijkregisseurs, zij nemen signalen uit de samenleving mee. Indien deze 
signalen erop wijzen dat er behoefte is aan een vuurwerkverbod in een wijk, zullen wij dit nader 
bezien. Het aanwijzen van vuurwerkvrije zones gebeurt altijd in samenspraak met de 
keten partners. 

Wij vertrouwen erop u voor dit moment voldoe 

Hoogachtend, 
Het college van burgemeester en wetho 
de secretaris, 


